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Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesz-e állami támogatás erdőtelepítésre 2009-ben?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyarországi homokhátsági földterületek egy része rendkívül alacsony aranykoron a
értékű . Ezeken a területeken nem lehet termelni . Gabonaféléket sem, de sajnos még a sző lő -
gyümölcs sem él meg . Talán valamilyen fafajtával beültetve, erdősítve lehetne hasznosítani
ezeket a területeket .

Kérdezem Miniszter úrtól : lesz-e állami támogatás erd őtelepítésre 2009-ben?

Várom válaszát!

i s Hivatala

HELYBEN

Budapest, 2009 . 01 . 06 .

Balogh ózs f
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